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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING BUURTSCHAP CENTRUM 2005   
   
OP WOENSDAG 6 MAART 2024 BIJ CAFÉ HATHOR  
 
1. Opening   
Voorzitter Theo Heere opent om 18.02 uur de vergadering en heet allen welkom. Hij 
verexcuseert bestuurslid Peter Hilders; hij kan wegens vakantie niet aanwezig zijn. 
 
2. Vaststellen aantal stemgerechtigde leden 
Er zijn 21 stemgerechtigde leden aanwezig.  
 
3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 30 maart 2023 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken en mededelingen 
De heer Albert Groenewoud vraagt per mail, hoe het staat met de reductie van het aantal 
zware vuilnisauto’s die door onze wijk rijden en de frequentie waarmee ze dat doen. 
Clara Tabingh Suermondt – die ook zitting heeft in het bestuur van de ondernemersvereniging 
Biz – weet te melden dat het bestuur van Biz bezig is met het probleem. Een eerste 
inventarisatie leert dat er dagelijks 300 vrachtwagenbewegingen bij ons in de buurt zijn. 
Uitwerking van maatregelen hangt mede af van beleid dat de gemeente op dit moment 
ontwikkelt. Daarnaast speelt een rol dat de vele wegafsluitingen en de gevolgen daarvan voor 
de bereikbaarheid de gedachtenvorming niet eenvoudiger maken. Naar verluidt gaat 
binnenkort ook de Mauritskade weer voor geruime tijd dicht. 
 
Agnès Philipse merkt op dat de verkeersdrukte op de Mauritskade sowieso zal toenemen door 
het afsluiten van de Hubertustunnel voor onderhoud. Tot overmaat van ramp moet het 
Hubertusviaduct ook binnenkort op de schop, omdat daar betonrot is geconstateerd. 
 
Clara Tabingh Suermondt meldt dat binnen enkele weken ook gestart wordt met het asfalteren 
van de Hofweg. De gevolgen daarvan voor onze buurt zullen naar verwachting niet groot zijn. 
 
5. Activiteitenverslag 
Jelle Wijkstra geeft een verkorte weergave van het verslag dat op de website is gepubliceerd. 
In 2023 konden we een tweetal bijzondere evenementen organiseren: de rondleidingen op de 
beeldententoonstelling Voorhout Monumentaal en in de panden van de Passage. Suggesties 
voor dergelijke bijzondere uitjes zijn welkom. 
Daarnaast hadden we natuurlijk weer de gebruikelijke borrels: de nieuwjaarsborrel en de 
borrels in het voorjaar, op Koningsdag en in de herfst, waarna het jaar traditiegetrouw werd 
afgesloten met het ontsteken van de lichtjes in de Kerstboom voor het Escher-museum. 
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Wat de belangenbehartiging betreft: op de dossiers Doorgaand verkeer in Centrum Noord en 
Energietransitie heeft de gemeente het afgelopen jaar niet al te veel voortgang geboekt. De 
proeven om de verkeersdrukte op de Mauritskade terug te dringen lagen stil door 
werkzaamheden op o.a. de A12 en bij Hogewal/Prinsessewal – hoewel beide wel aantonen dat 
de verkeersdrukte sterk afneemt als het doorgaand verkeer ontmoedigd wordt. 
Wat de Energietransitie betreft ligt de aandacht van de gemeente nu bij een aantal projecten in 
wijken uit de jaren 60 waar in samenwerking met coöperaties snel meters gemaakt kunnen 
worden. Het voornemen is nog steeds om in onze buurt een warmtenet aan te leggen. 
Voordeel daarvan is dat er niet veel ingrepen in huis nodig zijn, maar de praktijk leert wel dat 
de stookkosten relatief hoog liggen. Concrete maatregelen op dit vlak zullen waarschijnlijk pas 
na 2030 materialiseren. 
Verder blijft het bestuur alert op orde en netheid in onze buurt. Onder andere de 
rondslingerende deelscooters en fietsen zijn een punt van aandacht. Voor de deelscooters is 
de gemeente in gesprek met de aanbieders van deze dienst om het parkeren van de scooters 
slechts op enkele plekken mogelijk te maken. Het bestuur monitort of deze aanpak effect 
heeft. 
Op een vraag of de tegels met verboden voor fietsen die in de Denneweg op sommige 
parkeervakken liggen, iets uitmaken, antwoordt Agnès Philipse dat deze geen juridische status 
hebben, zodat handhaving niet mogelijk is. 
Ten slotte heeft ook de plaatsing van een monument op het Lange Voorhout ter 
nagedachtenis van de slavernij de aandacht van het bestuur. Plaatsing op het Lange Voorhout 
is een gegeven waar het bestuur geen invloed op kan uitoefenen, licht Theo Heere toe. Maar 
het bestuur probeert wel te voorkomen dat het monument voor het Escher-museum wordt 
geplaatst. Inmiddels lijkt ook een meerderheid van de gemeenteraad tegen plaatsing voor het 
Escher-museum te zijn. Het is echter de vraag, of de beslissing over de precieze plaats bij de 
gemeenteraad ligt. Wel ligt er sinds kort een intern ambtelijk advies om het beeld in de knik bij 
de waterpomp te plaatsen. 
Agnès Philipse vult aan dat er inmiddels een keus is gemaakt uit ontwerpen van 3 
beeldhouwers van kleur. Die keuze is gemaakt door nazaten van de slachtoffers op een avond 
waarop de ontwerpen zijn gepresenteerd. Op welk van de drie ontwerpen de keus is gevallen, 
wordt later bekendgemaakt. 
Op een vraag of het bestuur er bovenop blijft zitten en de leden zal waarschuwen als er 
ontwikkelingen zijn, antwoord Theo Heere met een volmondig ja. 
 
6. Financieel Jaarverslag 2023 
Clara Tabingh Suermondt licht toe dat de uitgaven de inkomsten in 2023 met z’n € 1400 
overschreden. Dat tekort is veroorzaakt door een niet-begrote bijdrage aan de 
beeldententoonstelling Voorhout Monumentaal en onvoorziene kosten voor de 
kerstboomverlichting. Desondanks staat de vereniging er in financieel opzicht goed voor. 
Het aantal leden is stabiel gebleven op 253.  
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Op de vraag of er nog gelobbyed wordt voor nieuwe leden, antwoord Clara Tabingh 
Suermondt bevestigend. Dat gebeurt met name door te flyeren. Een van de leden meldt in dit 
verband dat bewoners uit de Nieuwe Schoolstraat elke eerste zondag van de maand een 
buurtborrel houden, om 16.00 uur bij La Gare. Dergelijke initiatieven zijn zeer geschikt om met 
elkaar in contact te komen, en leden te werven. Bewoners van andere straten zijn welkom. 
 
De leden van de Kascommissie konden bij deze vergadering niet aanwezig zijn. Maar blijkens 
een ondertekend stuk hebben zij de financiële stukken gecontroleerd en de weergave ervan in 
het jaaroverzicht en op de balans correct bevonden. 
Op grond hiervan verleent de vergadering décharge aan het bestuur. 
De leden van de Kascommissie zijn bereid ook dit jaar de controletaak op zich te nemen. Dat 
aanbod wordt met algemene instemming ontvangen. 
 
7. Bestuurssamenstelling   
Het bestuur bestaat uit: 
 
Theo Heere (voorzitter) 
Clara Tabingh Suermondt (penningmeester) 
Jelle Wijkstra (secretaris) 
Peter Hilders (lid) 
Agnès Philipse (lid) 
Geneviève Wehry (lid). 
 
Dit jaar loopt de zittingstermijn van Jelle Wijkstra af. Hij is bereid om er een periode van 4 jaar 
aan vast te knopen. De vergadering herbenoemt Wijkstra met algemene stemmen. 
 
8. Rondvraag 
Eém van de aanwezigen vraagt zich af waarom er op de Denneweg zo veel ruimte is voor de 
auto en zo weinig voor voetgangers. Zou het geen goed idee zijn om de plantenbakken op 
straat te zetten, om voetgangers te verlossen van deze obstakels. 
Agnès Philipse vindt dat een sympathiek voorstel. Maar het bestuur weet uit ervaring dat 
voorstellen om de rijbaan van de Denneweg te versmallen op bezwaren van politie en 
brandweer stuiten. 
Het voorstel om de plantenbakken dan maar weg te halen, stuit op bezwaren van de 
winkeliers. De plantenbakken zijn geplaatst om beschadigingen aan luifels en gevels door 
parkerende vrachtwagens te voorkomen, stelt Clara Tabingh Suermondt. Het is ook niet 
mogelijk om in plaats van de plantenbakken hekken of Hagenaars (verkeerspaaltjes) te 
plaatsen. Er liggen zoveel kabels en leidingen onder de Denneweg, dat het niet mogelijk is om 
obstakels diep genoeg te verankeren dat ze niet eenvoudig om te duwen zijn. 
De enige mogelijkheid om de voetganger meer ruimte te geven, zou dan zijn de auto te weren 
door parkeerplekken te verwijderen of de Denneweg autoluw te maken. Die ideeën kunnen bij 
de vergadering geen bijval vinden. 
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De vraag of we nog wel een wijkagent hebben, wordt bevestigend beantwoord. We hebben er 
zelfs twee, Ben de Wit en Marianne Hoogerbrugge – hun gegevens staan op de website van 
het buurtschap (https://www.buurtschapcentrum2005.nl/buurt). Ben de Wit blijkt overigens al 
enige tijd ziek. Er wordt besloten om hem als hart onder de riem een bloemetje te sturen. 
 
Op de vraag of er al voortgang is bij de plannen rond de voormalige Amerikaanse ambassade 
luidt het antwoord ontkennend. 
 
Eén van de leden merkt op dat de meeste buurtbewoners zich niet bewust zijn van het bestaan 
van de website van het buurtschap, en vraagt het bestuur daar vaker de aandacht op te 
vestigen. Het bestuur zegt toe zich op de mogelijkheden te bezinnen. 
 
Geneviève Wehry schetst de voortgang bij het realiseren van een beeld om Paul van Vliet te 
eren. Om dat doe te bereiken is een stichting opgericht met een bestuur dat bestaat uit Sjaak 
Bral, Yvonne Keuls, Karel de Rooij, Mark Bello en Geneviève zelf. Er is een comité van 
aanbeveling waarin behalve Paul van Vliets vrouw Lidewij tal van bekende cabaretiers zitting 
hebben genomen. 
De stichting heeft de gemeente gevraagd om een beeld van Paul van Vliet in onze buurt te 
plaatsen; dat verzoek is inmiddels door de gemeente in behandeling genomen. Het idee is om 
een levensgroot beeld te plaatsen bij de brug aan het eind van de Maliestraat, met het gezicht 
in de richting van het woonhuis van Paul van Vliet. Het beeld zou levensgroot moeten worden, 
beoogd beeldhouwer is Loek Brons. 
Momenteel werkt de stichting aan een website en aan een platform om de financiering rond te 
krijgen. Doel is om die in april te lanceren. 
Eén en ander is wel afhankelijk van de medewerking van de gemeente. Behalve toestemming 
verlenen zou zij ook het onderhoud van het beeld voor haar rekening moeten nemen. De 
stichting wil zichzelf na realisatie van het beeld kunnen opheffen. Ook politie en brandweer 
zullen overigens nog hun zegje moeten doen over met name de plaats van het standbeeld. 
 
9. Sluiting   
De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan alle aanwezigen, om 18.50 uur. 


